
 
 
 
 

Jaarverslag van tennisclub SJEF 2022 
 
Van de 5 tennisbanen zijn alleen baan 3, 4 en 5 open gewerkt, terwijl baan 1 en 2 blijven liggen zijn. 
Ze zijn wel de hele winter door voortdurend geveegd en  geborsteld zodat deze 2 banen er 
ogenschijnlijk goed bij lagen maar schijn bedriegt. In werkelijkheid was de waterdoorlatendheid 
slecht geworden ook als gevolg van de 2 coronajaren waarin ook al van de nood een deugd was 
gemaakt en met name de laagdikte van de gravel te groot was geworden. Dit was overigens bij de 
andere 2 banen ook het geval. In de loop van het tennisseizoen bleek de noodzaak dat hieraan dringend 
moest worden gewerkt. 
 
Sportief was 2022 niet slecht. Er werd door de week meer getennist dan voordien. 
Competitiedeelname was goed evenals de sportieve resultaten. 
Er werd zowel op vrijdagavond als op zaterdag gespeeld terwijl de jeugd op zondag actief was. 
Verschillende teams werden kampioen in hun reeks. 
 
Voorjaarscompetie: 
 
 G.D. Vrijd.17+  Hoofdklasse 
 H.D. Vrijd.17+ 2e klasse 
 G.D. Zat.  17+  3e klasse 
 H.E. Zat.  17+  1e klasse 
 
Herfstcompetitie 
 
 D.E. Zat. 17+  2e klasse 
 G.D. Zat. 17+  3e klasse 
 
After work tennis op vrijdagavond werd zowel in het voorjaar als in de herfst  gespeeld en was 
zeker een succes. De “Nacht van SJEF” kon op minder bijval rekenen en wordt  van de kalender 
afgevoerd. 
 
Het sportieve hoogtepunt van het jaar, m.n. het Kikkertoernooi werd zoals inmiddels bijna een vaste 
regel in de week van 15 augustus gespeeld en was ondanks slecht weer vooral op dinsdag, zeer 
succesvol te noemen. Goede deelname, goede organisatie en een groot aantal vrijwilligers die vol 
goede moed en goede wil dit toernooi tot een succes maken. Van hoog tot laag veel sportiviteit gezien. 
En in de hoogste reeks heren zeer goed tennis! Uitstekende publiciteit voor de tennissport. 
Direct na afloop van het toernooi werd op maandagmorgen gestart met de ontmanteling van baan 5 
ten behoeve van de bouw van een 2tal padelbanen. Dit door weeral een groep vrijwilligers van SJEF, 
terwijl ook alle zaken van het toernooi nog opgeruimd werden. Helaas moesten wij ondanks een fiat 
van de gemeentelijke diensten deze activiteiten na enkele dagen staken omdat procedures door die 
zelfde dienst niet correct gevolgd zouden zijn. Kostbare vertraging voor SJEF en verwijtbaar slecht 
functioneren van onze gemeentelijke organisatie. 
  
De herfstcompetitie en de clubkampioenschappen onder leiding van Vicky DeWindt en Frank van 
Eenennaam konden beginnen. 
 
 
 



Beiden werden gehinderd door slechte weersomstandigheden. 
 
Het werd een zeer nat najaar met de nodige ups en downs. Resultaat was dat met name de 
clubkampioenschappen niet volledig gespeeld werden en deze nog een vervolg zouden moeten 
krijgen. 
 
Winnaars clubkampioenschappen: 
 
HE1 Nog te spelen 
HE2 Nico Veroone 
DE Vicky De Windt 
HD Nog te spelen 
DG Nico Veroone – Wendy Verbiest 
DD Vicky De Windt – Gaëlle Dhont 
 
De herfst werd een van de natste van de laatste jaren waarbij de banen het zwaar te verduren kregen 
en de noodzaak tot extra werk aan de winkel zich deed voelen.  
Een van de laatste wedstrijden op het voorziene programma was het afsluitingstoernooi van SJEF en 
de klassieke biefstuk /friet maaltijd, zoals altijd toevertrouwd aan Carla en haar secondant Sabine. 
Druk bezocht en een opvallend groot aantal  eters die het tennisseizoen op deze manier wilden 
afsluiten. 
Plannen om de onderhoudsploeg derde leeftijd extra te ondersteunen waren reeds gemaakt en nadat 
de netten en belijning verwijderd waren, trad een ploeg jonge mannen op de voorgrond om technisch 
goed uitgerust een ca. 60 ton gravel van de 4 banen te verwijderen zodat deze afgevoerd kon worden. 
Een enorm karwei onder bijzonder slechte weersomstandigheden zodat het gewicht van de gravel van 
uur tot uur toenam. 
Dit alles gebeurde onder begeleiding van Piet Baas. 
Dit zijn hun namen: Bennie Pielaet, Gino Dhont, Simon Goethals, Wesley Claerhoudt, Yannick 
Dusarduyn, Franky van Espen, Nico Veroone, Guido Raynard en Christiaan Trapman 
Tevens werden alle draingageleidingen van de banen door Christiaan en Rens Qaetaert door- en 
schoongespoten en in orde bevonden . 
  
De verlichting van baan 5 werd ter verbetering van de verlichting op  de andere tennisbanen over 
baan 1 tot en met 4 verdeeld. Hierdoor zal de verlichtingshelderheid duidelijk toenemen. 
  
Door bemiddeling van Wesley Claerhoudt werd voor het vak waar de buitenkeuken voor de kantine 
staat 2 op maat gemaakte zware kunstofgordijnen gemaakt die aan rails hangend weggeschoven 
kunnen worden (moeten nog wel gemonteerd worden). 
 
Tot slot werd na afsluiten van het tennisseizoen het clubgebouw in “winterslaapstand'' gezet zodat er 
gedurende de stille periode nauwelijks nog sprake zal zijn van enig energieverbruik. Dit om de 
uitzonderlijke hoge prijzen van aardgas en elektriciteit zo veel mogelijk te beperken. 
 
 
   


